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Vraag sportparkreferendum kort, bondig en neutraal 
Loman Leefmans 

Leiden ■ 'Bent u VOOR of TE 
GEN het raadsvoorstel Inrich 
tingsvoorstel wijksportpark 
Roomburgerpark?' Dat wordt de 
vraag die bij het referendum ko 
mend voorjaar aan de Leidse be 
volking wordt voorgelegd. 

De vraag is bedacht door de Referen 
dumkamer en is unaniem door de 
gemeenteraad goedgekeurd. Kort, 

bondig en neutraal.,, Want de vraag 
mag nooit een instrument zijn om 
campagne mee te voeren", aldus 
Joop van Holsteiln, voorzitter van 
de 'kamer'. 
Toch hebben sommige partijen 

(CDA, Partij voor de Dieren en Lei 
den Participeert) moeite met het ge 
bruik van de term 'wiiksportpark', 
Want die is door de gemeente be 
dacht voor het controversiële pro 
ject en had ook weggelaten kunnen 
worden. 

Van het Roomburgerpark bij de 
Kanaal weg wil de gemeente dus een 
wijksportpark maken met onder 
meer de aanleg van nieuw kunst 
grasveld voor hockeyclub Room 
burg. Ter compensatie is veel nieuw 
groen gepland, worden delen van 
het park herschikt en aangrenzende 
straten nieuw ingericht. 
Het project, begroot op bijna zes 

miljoen euro, telt veel uitgesproken 
voor- en tegenstanders. Uiteindelijk 
werd door twee van hen het voorstel 

gedaan om er een referendum over 
te houden .. Of die stads peiling er 
komt, is nog geen uitgemaakte 
zaak. Komende maand moeten daar 
dan 5.000 steunbetuigingen voor 
komen. Die kunnen Leidenaars di 
gitaal opsturen, of tekenen bij een 
van de zeven gemeentelijke gebou 
wen die daarvoor een balie krijgen. 
De tien fracties in de gemeente 

raad keurden weliswaar unaniem de 
referendumvraag goed, toch wordt 
heel verschillend gedacht over de 

aanloop naar de stadspeiling die 
moet samenvallen met de Tweede 
Kamerverkiezingen in maart. ,, Wij 
hopen op een positieve campagne", 
aldus PvdA'er Abdelhaq Jermoumi. 
De VVD ziet dat anders en spreekt 
van weifelend optreden van het 
stadsbestuur. ,,Waardoor de hele 
stad wordt lastig gevallen met een 
wijkprobleem", aldus raadslid 
Maarten Dirkse. ,, Wat ook nog eens 
bijna een half miljoen aan belasting 
geld kost." 


